
Foreldremøte Strindheim håndball jenter 2003 

Viva Italia 25.november kl 2000 

 

Forventninger/målsettinger 

- Mer grunntrening, fyll opp ”verktøykassa” til spillerne. 

Her ble det snakket om at jentene skal få mer trening på 

grunnprinsippene i håndball, mottak, pasninger, forsvar, skudd 

og lignende.  

 

Treningstider 

- Anbefaler trening i hall på onsdager kl 16-1715 

Eninghet om at vi fortsetter med trening i plasthallen på dette 

tidspunktet også etter jul. Ble også nevnt at man kan samkjøre hvis 

det er noen problemer med logistikken. 

- Ekstra løpetrening 

I tillegg til den ene treningen i hall ble det ønsket litt 

kondisjonstrening/ variert fysisk aktivitet. Faktisk er det en del 

av jentene som savnet oppvarmingen med løpeturer da vi 

hadde gymsaltrening. Så fra nyttår av har Kristin(mammaen  

til Elise) tatt på seg ansvaret med å få i gang litt ekstratrening i 

form av litt løping, skøyter, aking, ski o.l. Dette er det vi foreldre 

som må bidra med til å få til . Vi ønsker at det er med tre 

foreldre på disse arrangementene, og håper på entusiastiske 

foreldre. Vet ikke helt om dette skal være en ukentlig ting. 

 

Cup deltagelse 



- Julecup ( mellomjula 2013) 

- Strindheim Cup februar 2014 

- Malvik Cup 

- CSK Cup 

- Tiller Cup 

Dette er de cupene vi satser på denne sesongen. 

Viktig å vite at man trenger ikke bli med på alle cupene om man synes 

det blir for mye. De er helt frivillige. 

På cupene vil vi rullere på spillerne, mer blanding av Brundalen- og 

Åsvang jentene. 

Island 2015 ? 

Er det interesse for dette ? Vi må evt. opprette ei gruppe som tar seg 

av organisering av dette. 

Positiv stemning for dette, men avhengig av priser og lignende. 

Ble snakket om at dette blir en ukestur, hvor evt. de som ønsker det 

kan ta med resten av familien til Island. 

Vi ønsker at alle jentene skal ha mulighet til å bli med. 

Pappaen til Ada har tatt på seg å undersøke litt om hva dette vil 

koste. Vi kommer tilbake om dette. 

Dugnad 

Forslag til dugnader ? 

Vi ønsker litt innspill på diverse dugnadsmuligheter som finnes. 



Strindheim Håndball er i forhandlinger ang. salg av dopapir og 

tørkeruller, men pr .idag har vi ikke fått bekreftet noe. 

Vi har fått mulighet til hjelpe til med flytting på nyåret hos Jan Erik 

Noe som vi har takket ja til. 

Vi må begynne å samle inn penger til laget fordi at jo eldre de bli jo 

dyrere blir det å spille for dem. Utgifter til dommere, cuper og 

lignende. 

Spilletid 

Samme lag, mindre spilletid?/evt.rullering på kampene hvor to 

spillere må stå over.pga. mange spillere på lagene. 

Fortsetter med de samme lagene  som tidligere, men vil rullere på 

cuper. 

Ble enige om at det var viktig at alle spillerne fikk delta på alle 

kamper , noe som betyr at  det bli mindre spilletid pr kamp. 

 

Kontingent 

En del av kollektivet, lån av drakt og lønn til en halvstilling på 

kontoret. 

Flere i støtteapparatet 

- Økonomiansvarlig/ Cupansvarlig 

Mener at Mari(Mammaen til Emma ) og Ingvild ( mammaen til Eira) 

Har sagt at de kunne ta denne oppgaven sammen 

Hvis det ikke er sånn gi beskjed ;0) 

-Lagleder på  hvert lag 



Organisering av sekretariat , betaling av dommere, utfylling av 

kamprapport. 

Til dette kom det et forsalg om at det ble lagt en pose med penger 

oppi baggene som trenerne hadde med seg slik at de slipper å legge 

ut fra egen lomme. 

Ang sekretariat ser vi at det er de samme som sitter der gang på gang 

– så på nyåret vil det komme en rulleringsliste på vakt i sekretariatet. 

Hvis det ikke passer den enkelte må de bytte innbyrdes. 

Tilstede på foreldremøtet var : 

Trenere -  Karianne, Grethe, Jan Eilert, Hermundur 

Foreldrekontakt – Hege 

IT- ekspert – John 

Kristin (Elise), Pappa`n til Ada, Roar ( Eira), Foreldrene til Maria, 

Elisabeth (Louisa), Unni (Hedda), Hege(Vår), Karin (Anine), 

Stein Ola(Iben) 

Håper ikke jeg har glemt noen som var der,  det er ikke meningen i 

alle fall. Da må jeg bare skylde på husken i så fall.! 

 

Hege ;0) 

 


